

## REGISTRATION FORM



**CARISH SDN. BHD.** (No. 850260-M)

No.71, Lot 10900, & No.71A, Lot 10901,  
Jalan Tun Jugah, 93350 Kuching,  
Sarawak, Malaysia.

Tel: +6016 885 4656 (Liew)

Office: +6010 366 4656

Website: www.arcady.com.my

**Passport  
Photo**

**A 中学毕业生专业课程：**合适 UEC, SPM, STPM, 对电脑有兴趣的年轻人就读。

### 专业电脑技术课程

- 2 years Computer Multimedia, Advertising & Graphic Design Course (多媒体电脑设计课程)
- 2 years Web Application Software Engineer (网页程序设计工程师)

### 出国深造 ~ 必备课程

- Advance Computer System Support & Maintenance Course (高级电脑维护与维修专业课程)

**B 其它电脑课程：**适合中学生，社会人士就读。

### Start from zero (从零开始学习)

- 3 days Online Business Workshop (3 天网上开店实现课程)
- 3 days Ms office Workshop (Word, Excel, Power Point) (3 天办公软件实现课程)
- 3 days Pc Technical Workshop (3 天电脑维修实习课程)
- 2 days Adobe Photoshop Workshop - Tools and Poster Design (2 天 PS 图像设计实习课程)

### 3 months Expert Course (3 个月大师专业课程)

- Adobe Photoshop Expert Level Course (3 个月 PS 图像设计实习大师专业课程)
- Adobe Illustrator Expert Level Course (3 个月 AI 插画设计实习大师专业课程)

### 成人课程 (一次付费终身复习)

- Adult computer course (成人电脑实训课程)

### C 报名者/学员资料

姓名：(中) \_\_\_\_\_ (英) \_\_\_\_\_

身份证号码： \_\_\_\_\_ 性别：  男 /  女

手机号码： \_\_\_\_\_ 电话 (H)： \_\_\_\_\_

E-mail： \_\_\_\_\_

邮寄地址： \_\_\_\_\_

报名者签名： \_\_\_\_\_

报名日期： \_\_\_\_\_

## D 付款方式

<input type="checkbox"/>	支票：
	抬头请写： CARISH SDN. BHD.
	支票号码： _____
	银行： _____
	银额： _____

<input type="checkbox"/>	银行汇款
	公司名号： CARISH SDN. BHD. (No. 850260-M)
	银行名号： PUBLIC BANK
	银行户口号码： 3-1534-9670-0

(Terms and Conditions applied – Please refers to the following page of this registration form)

### Dear Participant, kindly read the following terms and conditions carefully:

I agree and fully abide by the terms and conditions set by the organizer as follows:

- 1) I understand that any booking fee paid by way of cash, fund transfer or cheque shall be refunded in full by the Organizer unconditionally provided that a request in writing for refund is made within **two (2)** working days from the date of registration.
- 2) I understand and agree that booking fee shall be forfeited after **five (5)** working days from the date of registration.
- 3) I understand and agree that if I am unable to participate in a particular level of program after paying the booking fee, and wish to transfer my registration to another date or other course, or transfer the booking fee to another person, I shall inform the Organizer in writing. All participant are allow to transfer to another course for **one (1)** time within **one (1)** year from the date of full settlement.
- 4) I understand and agree that if a participant wishes to cancel his or her registration before the particular course start, the Organizer shall be entitled to impose a service charge of **30%** of the course fee on each participant. Any balance of the course fee shall be refunded in cheque to the participant in sixty (60) working days.
- 5) **I understand and agree that I shall attend the course I have fully paid within one (1) year from the date of registration otherwise I shall be required to re-register and pay the course fee.** However, this does not apply to conventions or forums organized by the Organizer. If a participant is unable to attend a convention or forum, the registration shall lapse and no transfer of registration to another level or reservation of registration or products shall be allowed.
- 6) The discounted course fee policy shall be valid only for participants who pay up their course fee within **five (5)** days from the date of registration. Course fee paid up after the aforesaid **five (5)** days period shall automatically revert to the normal rate.
- 7) I understand and agree that no refund allowed for the courses, convention or forums attended.
- 8) I understand and agree that no refund of the course fee shall allowed once any admission ticket is issued by the Organizer.
- 9) I understand that in the event of any change of course or activity due to **force majeure** the Organizer shall reserve the right to change the date and venue of the course/activity.
- 10) I agree that the Organizer shall reserve the right to reject any registration without assigning any reason and refund any money paid in full.
- 11) I understand and agree that the Organizer reserves the right to add, delete or amend any of these terms and conditions herein contained without any notice.

### 亲爱的学习伙伴，请详读以下条规：

本人同意并完全遵守主办单位的条规：

- 1) 本人了解若以现金，银行汇款或支票支付订金，报名起计**两个工作日**内若要求退费需以书面通知，主办单位将全数退还。
- 2) 本人了解并同意，报名起计**五个工作日**后已付订金将不获得退回。
- 3) 本人了解并同意，报名缴清款项若无法在该梯次上课，而需转换梯次或其他课程，或转让给其他人须以书面通知。所有报名者将享有一次转换至其他课程。
- 4) 本人了解并同意，欲在开课取消课程主办单位有权征收课程费用**30%**（每位名额）作为取消课程的手续费。任何退款手续将于**60天**内处理，并以支票方式退还款项。
- 5) **本人了解并同意首次报名起计，须于一年内上课，逾期者须重新报名及缴交学费。** 条例不能运用在大会或演讲会。所有大会或演讲会若无法上课者，只能转让给其他人，否则名额自动作废，并且不能转梯次或保留。
- 6) 学费优惠政策于报名的**五个工作日**内缴清余款方生效。否则学费将自动调回原价。
- 7) 本人了解并同意，必须全程出席课程或讲座等活动，否则已缴之费用恕不退还。
- 8) 本人了解并同意只要主办单位发出票券后，票务出门，已缴之款项恕不退还。
- 9) 本人了解此活动若遇不可抗力因素变异，主办单位保有更换讲师日期及场地的权力。
- 10) 本人同意主办单位有权拒绝报名而无需告知理由，并把款项全数退还。
- 11) 本人了解并同意主办单位保有增删以上条规而无需另行通知的权力。

(注：主办单位 = Carish Sdn Bhd; 本人 = 报名者)